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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp over wijkwandelingen  
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

Op 21 september 2023 heeft de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp  onder 
verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende 
vragen gesteld over wijkwandelingen, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

 
Inleiding  
Onlangs is er een wijkwandeling geweest in Stad Binnen de Linie, georganiseerd door 
gebiedsregisseur SBDL en senior-adviseur Ruimte. Deze wijkwandeling werd gehouden voor/door de 
raad -en commissieleden en als heel informatief en prettig ervaren.  
In het kader van het bovenstaande is deze wijkwandeling wat betreft Behoorlijk Bestuur v D-H & 
Julianadorp zeker voor herhaling vatbaar.  
 
Voorafgaande aan de beantwoording van onderstaande vragen willen wij u er op wijzen dat de wandeling door 
een deel van het stadshart op verzoek was van uw gemeenteraad en de organisatie in handen is van de 
griffie. Wij benadrukken dat wij net zo enthousiast zijn over deze wandelingen als u.  
De frequentie en de inhoud is aan u als gemeenteraad. Het college faciliteert graag dit soort momenten 
waarop uw raad zich kan informeren over de situatie in de wijken van de gemeente en over de inzet en de rol 
van onze samenwerkingspartners.  
 
1. Bent u het met ons eens dat het nuttig en leerzaam is als de raad ondernemers leert kennen en 

kennisneemt van de problemen waar deze ondernemers tegen aan lopen?  
Zo nee, waarom niet?  

 
Ja, dit zijn wij met u eens. 
 
2. Bent u het met ons eens dat ook de werkzaamheden van Citymarketing door deze bezoeken van de 

raad, meer zichtbaar worden?  
Zo nee, waarom niet?  

 
In het programma van de wandeling van 12 september jl. was een kort bezoek opgenomen aan de vestiging 
van Citymarketing. Als uw raad meer van dit soort bezoeken wil laten organiseren dan zullen ook andere 
samenwerkingspartners in beeld komen.  
 
3. Bent u het met ons eens dat het heel leerzaam en informatief is als de wijkwandeling ook gaat 

langs de probleemwijken? Zodat de raad uit eerste hand ziet en hoort wat er aan de hand is in deze 
wijken en welke problemen er spelen?  
Zo nee, waarom niet?  

 
Met de griffie is al afgesproken dat een volgende wandeling inzoomt op bijvoorbeeld de Sluisdijkbuurt en 
Nieuw Den Helder. Specifieke wensen ontvangen wij graag via de griffie. Uiteraard moeten er keuzes 
gemaakt worden wat wel en wat (nog) niet meegenomen kan worden in dit soort bezoeken. 
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4. Bent u het met ons eens dat een wijkwandeling door de Visbuurt, aangewezen als een 
probleemwijk, heel nuttig zou zijn voor de raad en ook een wandeling door de Sluisdijkbuurt waar 
meerdere problemen spelen?  
Zo nee, waarom niet?  

 
Indien de raad dit wenst kan het college ook een bezoek aan de Visbuurt en/of de Sluisdijkbuurt faciliteren.  
  
5. Bent u het met ons eens dat door de zichtbaarheid in de wijken van de raad de bewoners zich ook 

meer betrokken gaan voelen bij de politiek?  
Zo nee, waarom niet?  

 
De representatieve rol van uw raad kan met dit soort bezoeken ondersteund worden.  
 
6. Bent u het met ons eens dat deze wijkwandelingen meerdere keren per jaar moeten worden 

gehouden, zodat de raad van de werkelijke situatie in de gemeente op de hoogte is/kennis neemt 
zodat er geen ruis op de lijn komt richting de achterban van de diverse partijen?  
Zo nee, waarom niet?  
 

Het is aan uw raad om te bepalen hoe en hoe vaak dit soort bezoeken georganiseerd worden. 
 
  
Den Helder, 3 november 2023. 
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 
 
  


